



## 第一集 集團篇 Company



### 詞彙 Phrase

集團主席	Chairperson / Chairman
行政總裁	Chief Executive Officer (CEO)
執行董事	Executive Director
美聯物業	Midland Realty
美聯工商舖	Midland IC&I
美聯中國	Midland China
美聯澳門	Midland Macau
美聯大學堂	Midland U
香港置業	Hong Kong Property
港置地產	HKP Estate Agency
美聯金融集團	Midland Financial Group
美聯移民顧問	Midland Immigration Consultancy
美聯測量師行	Midland Surveyors
經絡按揭轉介	mReferral Mortgage Brokerage Services

### 短句 Sentence

我們的業務眾多，涉及區域包括香港、中國、澳門等地。

**We have different kinds of business and branches across Hong Kong, Mainland China, and Macau.**

我們提供廣泛專業服務，包括住宅、商用及工業物業之地產代理服務、移民顧問、財富管理、按揭轉介、物業估值服務、投標以及為地產代理從業員提供專業培訓。

**We offer a wide range of professional services including real estate brokerage covering residential, commercial and industrial properties, immigration consultancy, wealth management, mortgage referral, property appraisal services, tenders as well as professional training for estate agency participants.**

### 提示 Hint

如果客人對你微笑時，你亦不妨回以微笑；當他與你說笑話時，你亦可以回以微笑

It is fine to smile with a customer if he or she smiles at you. And remember to try to laugh at his or her jokes.

參考網址: [http://home.midland.com.hk/trn/english/movie\\_menu3.asp](http://home.midland.com.hk/trn/english/movie_menu3.asp)  
如有任何疑問，可致電美聯大學堂 2316 8383查詢。

版權為美聯大學堂所有，不得翻印，違者必究

